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         Sydsvenska Älghundklubben var representerade på SÄK:s årsstämma 2015 i Bollnäs 

med 6 st representanter samt en fullmakt då vi har 7 röster i och med klubbens storlek. Det 

var länge sedan vi kunde skicka så många att representera klubben och samtliga deltagare 

var mycket aktiva under konferensen och årsstämma. 

På fredagen var det ordförandekonferens och den handlade mestadels om en 

sammanställning av de kommentarer och förslag som klubbarna lämnat på de nordiska 

jaktprovsreglerna. I stora drag var de flesta klubbarna någorlunda överens på många av de 

olika momenten i reglerna, men givetvis fanns det olikheter. Jag trodde nog att SÄK skulle 

komma med ett förslag och en lite mer proffsigare sammanställning. Det känns lite som 

arbetet i jaktprovskommittén i SÄK fastnat lite. Glädjande för SSÄK:S del är att Anders 

Holmqvist Skärblacka från SSÄK kommit med i SÄK:s styrelse samt i jaktprovskommittén, så 

nu kanske det blir lite snurr på frågorna om de gemensamma provreglerna. Troligtvis 

kommer det ett förslag från SÄK någon gång under sommaren om provreglerna, som 

klubbarna får ge sitt svar på. 

       Själva årsstämman på lördagen gick i ett rasande tempo och den handlade i stora drag 

om presentationen av den nya styrelsen samt de motioner, som klubbades igenom (finns 

inom kort på SÄK:s hemsida). SÄK har också fått en ny ordförande (Magnus Jensen) som jag 

tror på, men som har mycket att ta tag i. 
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